
PROTOKOLL nr 20

vid sammanträde den 17.11.1958 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Eckerbrant, Rinman, Lövdahl, Norén. 
FÖRHINDRAD: Liliequist.

Årsmöte.

$ 156.
Att representera föreningen vid Stockholms Bandyförbunds årsmöte 19.11. utsågs 

Karl Liliequist. Då Förbundet samtidigt firade 25-årsjubileum, erhöll Liliequist 
i uppdrag att uppvakta med föreningens standar.

Märkesregistrering,

$ 157.
Från advokat B. Avellan-Hultman förelåg en första rapport ang inregistrering av 

föreningens medlemsmärke. Beslöts att gälda advokatens hittillsvarande kostnader 
Kr 250:-.

Förvaring av handlingar.
$158.

Beslöts, att inkommande skrivelser i avvaktan på behandling skulle förvaras i 
lilla lådan närmast dörren i bokskåpet i ÖS-rummet.

Svenska Skidförbundets 50-årsjubileum.

$ 159.
Beslöts, att Dunér och Eckerbrant skulle representera vid Svenska Skidförbundets 

mottagning 28.11. kl 1530 på Grand Hotel. I den subskriberade middagen på Solliden 
kl 1930 skulle förutom dessa två även Norén deltaga.

Anslag.

$ 160.
Från bandysektionen förelåg ett anslagsäskande på Kr 5.000:- för den kommande 

säsongen. Beslöts, att frågan skulle bordläggas för behandling tillsammans med fot
bollsektionen.

Lokalfråga.

$ 161.
Då ishockeysektionen f.n. bedriver skivstångsträning i speciellt förhyrd lokal, 

påpekade Nordlund, att det vore lämpligare, att sektionen utnyttjade inom föreningen 
redan befintliga lokaler. Sektion hade på förfrågan förklarat sig villig att ome
delbart flytta över denna del av sin träning till brottningssektionens lokal och 
därmed stärka denna sektions ekonomi. Uppdrogs åt Nordlund att förmedla kontakten
mellan sektionerna.

Lift i Saltsjöbaden.

$ 162.
Med Erland Almquist och Holger Carlsson diskuterades liften i Saltsjöbaden. Alm

quist meddelade, att alla förundersökningar ännu ej voro klara, men att planerna 
skulle kunna föreläggas Saltsjöbadsbolagets direktör inom en vecka. Beslöts att före
slå direktör Andersson ett sammanträffande måndagen 24.11. kl 1100.

DM i backhoppning.
$ 163.

DIF hade erbjudits att arrangera DM i backhoppning. Enl Holger Carlsson hade ansökan 
ej insänts. /Vid undersökning hade Norén senare konstaterat att ansökning insänts och 
beviljats./ Carlsson påpekade, att DM-plaketter numera icke erhållas gratis, varför 
startavgifterna böra höjas.


